
Vragenhalfuurtje Provinciale Staten 

De fractie van SP heeft de volgende vragen ingediend: 
 
 
Waarom maakt het college met veel tamtam bekend dat er nieuwe rail lijnen moeten komen in 
Utrecht stad en omgeving. 
Er is met het college afgesproken dat wij als Staten met het college een onderhoud zouden 
hebben over wel of geen nieuwe railverbindingen. We hebben gevraagd om een bijeenkomst met 
onafhankelijke experts om ook alternatieven voor de schaalsprong te verkennen.  Dat is toegezegd. 
 
De SP is echt wel van de noodzaak doordrongen dat als er meer woningen worden gebouwd, er 
ook een schaalsprong in het openbaar vervoer noodzakelijk is. Of dat dan een railverbinding moet 
worden is de vraag. 
Alternatieven zijn hiervoor zijn nog niet besproken en het college gooit alles zo, hup in de 
publiciteit. 
 
Wij voelen ons als Statenliden hierdoor aan de kant gezet en krijgen deze railverbindingen met de 
snelheid van een HSL in de maag geschoven.  
 
Kan de gedeputeerde ons uitleggen waarom er voor deze benadering is gekozen ? 
Waarom er geen onderzoek lijkt te wordent gedaan naar alternatieven, zoals ons is toegezegd? 
Wanneer komt de beloofde bijeenkomst met onafhankelijke experts? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Andrea Poppe 
Socialistische Partij. 
 


